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ZAPISNIK  
SA 8. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 29. siječnja 2024. (ponedjeljak) s početkom u 16,30 sati u prostorijama MO Banderovo, 
Rudolfa Tomšića 15. 

 
Sjednici su bili nazočni: 

- Siniša Malčić, predsjednik VMO  
- Velimir Horvat, zamjenik predsjednika VMO 
- Saša Beslemović, član VMO 
- Danijel Simčić, član VMO 
- Auzilija Maligec, članica VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-  

Usvajanje zapisnika sa 7. sjednice VMO Banderovo održane 21. prosinca 2023. godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća MO Siniša Malčić i predložio slijedeći dnevni red kako slijedi: 

 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvještaj o radu Vijeća MO Banderovo za 2023. godinu 
2. Programska aktivnost: Kreativne radionice 
3. Komunalna problematika 
4. Razno 

 

 
AD – 1 
Predsjednik VMO Siniša Malčić dao je nazočnim vijećnicima na raspravu Izvještaj o radu 
Vijeća MO Banderovo za 2023. godinu. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o radu Vijeća MO Banderovo za 2023. godinu. 
 

AD – 2  
Programska aktivnost – Kreativne  radionice započele su početkom siječnja i održavaju se četvrtkom u 
prostorijama Mjesnog odbora, a potreban materijal za isto je tajnica pribavila. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 



AD –  3 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA  
AD – 3 – 1  
U Ogulinskoj ulici kod spremnika za komunalni i selektivni otpad redovito netko ostavlja građanski 
materijal i ostali otpad.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Komunalnom redarstvu za češći obilazak. 
 

AD – 3 – 2  
U Kraškoj ulici prema Osječkoj izvode se radovi na prolazu i stepenicama koji je jedina komunikacija i 
građani se pribojavaju da neće više moći koristiti prolaz. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je primilo na znanje. Dostaviti upit Komunalnom redarstvu. 
 
AD – 3 – 3  
Sve češći su upiti građana vezano za uvođenje naplate parkiranja u ulicama: Braće Branchetta, Frane 
Kresnika i Mire Radune Ban, jer smatraju da bi se time smanjio broj dnevnih parkiranih vozila građana 
koji koriste parkirališta i odlaze na posao u centar. Traže savjet Vijeća na koji način se pokreće 
postupak. 
  
Zaključak:  

 Vijeće je primilo na znanje. Dostaviti upit Rijeka plus. 
 
AD – 3 – 4  
U Vukovarskoj ulici ispred Tehničkog fakulteta na ograđenom prostoru dugo vremena je bilo parkirano 
neregistrirano vozilo sive boje, a prije dvadesetak dana isti je premješten stotinjak metara niže na ulicu 
na javnom prostoru. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Komunalnom redarstvu da pokrenu 
postupak uklanjanja. 

 
AD – 3 – 5 
U Vukovarskoj ulici na prolazu prema kućnim brojevima 38, 40, 42 svakodnevno su parkirana vozila 
koja onemogućuju prilaz zgradama. Prije nekoliko dana jednom stanaru je pozlilo, doživio je srčani 
udar i Prva pomoć nije mogla prići niti prenijeti pacijenta u vozilo, zbog nepropisno parkiranih vozila i 
neodgovornih vlasnika. To je prolaz koji je treba uvijek biti slobodan i pristupačan osobito zbog 
interventnih vozila i potreba. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odsjeku za plan, razvoj i gradnju 
infrastrukture i promet i Rijeka plus. 

 
AD – 3 – 6  
U Vukovarskoj ulici na spoju sa Ulicom Paje Širola potrebno je riješiti problem odvodnje oborinskih 
voda, jer prilikom obilnih padalina stvara se bujica vode koja onemogućuje sigurno kretanje pješaka i 
vozila, jer velika količina vode podiže šahte. Vijećnici smatraju da bi problem riješila izgradnja upojnog 
bunara za oborinske vode.  
 
Zaključak:  

 Vijeće je primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odsjeku za plan, razvoj i gradnju 
infrastrukture i promet i Rijeka plus. 

 
AD – 3 – 7  
U travnju prošle godine Rijeka plusu upućen je zahtjev za izgradnju rampe za lakše kretanje invalidnih 
i dječjih kolica kod pješačkih prijelaza u Vukovarskoj ulici kod kućnog broja 23 i prema autobusnom 



stajalištu te dalje kod trafo stanice i kućnog broja 19.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti upit Rijeka plus 
 
AD – 3 – 8  
U Ulici Rudolfa Tomšića kod kućnog broja 40 na kolniku su postavljeni usporivači prometa, na čijim su  
dijelovima ispale vide, koje treba pričvrstiti. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev za sanaciju Rijeka plus. 
 
AD – 3 – 9  
Stambenoj zgradi kućni broj 43 u Vukovarskoj ulici glavni ventil vode i vodomjer za mjerenje potrošnje 
nalazi se na nogostupu na raskršću sa Čandekovom ulicom na vrhu stepeništa kod semafora. Na tom 
mjestu svakodnevno su parkirana vozila i ona ograničavaju pristup glavnom ventilu u slučaju potrebe 
hitne intervencije i vodomjeru za očitanje vode. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Rijeka plus za postavu metalnih 
stupića ili betonskih kugli. 

 
AD – 4 – RAZNO 
AD – 4 – 1  
Tajnica je izvijestila vijećnike da Vijeće MO Podmurvice organizira edukativnu šetnju Starim gradom u 
subotu, 03. veljače, a okupljanje je u 10 sati ispred OŠ Nikola Tesla. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD – 4 – 2  
Tajnica je informirala vijećnike da su Upravnom odjelu za gradsku imovinu dostavljene potrebe 
investicije, održavanja i opremanja Mjesnog odbora Banderovo. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
Sjednica je završila u 18 sati. 
 
 
Ovaj zapisnik sastoji se od 3 (tri) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                            Predsjednik Vijeća MO: 
 
 
                       Đulijana Desanti                                                                             Siniša Malčić  

 


